

9<sup>hb</sup> Julai 2021

Kepada Badan atau Orang Perseorangan yang Berkepentingan,

**JEMPUTAN UNTUK MEMBUAT ULASAN BERKENAAN DENGAN PENILAIAN UTAMA  
PENSIJILAN PIAWAIAN KELESTARIAN MINYAK SAWIT MALAYSIA (MSPO)**

Dengan sukacita kami menjemput pihak Tuan / Puan untuk menghadiri dan memberi komen di sesi rundingan seperti di atas.

**Maxcentury Oil Palm (Sabah) Sdn Bhd**, telah memohon kepada Global Gateway Certifications Sdn Bhd untuk melaksanakan penilaian pensijilan Piawaian Kelestarian Minyak Sawit Malaysia (MSPO).

Keperluan piawaian yang akan digunapakai semasa proses pensijilan adalah:

- MS 2530-3: MSPO, “Bahagian 3: Prinsip-Prinsip Umum Untuk Ladang Sawit dan Pekebun-Pekebun Teratur”

Seperti yang dijadualkan, penilaian pensijilan tersebut akan bermula pada **11<sup>hb</sup> Ogos 2021 – 12<sup>hb</sup> Ogos 2021**. Tarikh dan masa bagi perundingan pihak berkepentingan adalah seperti berikut:

Tarikh : 11<sup>hb</sup> Ogos 2021  
Masa : 10:30 pagi hingga 12:30 petang  
Lokasi : Google Meet Link  
<https://meet.google.com/qpg-srzb-nha>

Nota\*: Sekiranya pihak Tuan /Puan tidak dapat menghadiri mesyuarat penilaian, pihak Tuan/Puan disarankan untuk bertemu Juruaudit dan memaklumkan sebarang ulasan ketika sesi audit berkenaan berlangsung.

Syarikat Pemohon	Maxcentury Oil Palm (Sabah) Sdn Bhd
Butiran Pemohon	<b>En. Ravin</b> <b>Wakil Pengurusan,</b> Lot 29, Tingkat 1, One Avenue 9, Bandar Utama, Batu 6, 90000, Sandakan, Sabah, Malaysia +089-224611 Maxcentury2018@gmail.com
Maklumat ringkas perniagaan pemohon	Maxcentury Oil Palm (Sabah) Sdn Bhd telah ditubuhkan pada 22hb Mac 2004 [No pendaftaran: 0646262V]. Estet ini menjalankan aktiviti perladangan kelapa sawit di kawasan seluas 131.207 hektar di Sg Kaindahan, Labuk/ Sugut, Beluran, Sabah.



**MAKLUMAT KILANG KELAPA SAWIT YANG TERLIBAT DALAM SKOP PENSIJILAN INI.**

Nama kilang sawit	Kapasiti Kilang	Lokasi	Rujukan GPS		Anggaran Pengeluaran Tahunan (MT)		
			(KKS)	MT/Jam	Alamat	Longitude	Latitude
TIADA	TIADA	TIADA	TIADA	TIADA	TIADA	TIADA	TIADA

**RANTAIAN BEKALAN BTS YANG TERLIBAT DALAM SKOP PENSIJILAN INI**

Nama Ladang / Pertubuhan	Rujukan GPS		Jumlah kawasan (Ha)
	Longitude	Latitude	Jumlah
Maxcentury Oil Palm (Sabah) Sdn Bhd	E 117.287727"	N 6.581266"	131.207
<b>Jumlah</b>			<b>131.207</b>

Perundingan dari pihak berkepentingan adalah salah satu aktiviti dalam utama dalam proses pensijilan, di mana semua pihak berkepentingan diminta untuk memberi pandangan yang boleh mempengaruhi keputusan samada keperluan MSPO dipatuhi.

Kami meminta anda mengemukakan sebarang isu, baik positif mahupun negatif melalui surat, fax atau e-mel kepada Global Gateway Certifications Sdn Bhd. Tuan/ Puan boleh menghadiri sesi bersama pihak berkepentingan semasa audit.

Sebagai rujukan, anda boleh mempertimbangkan isu-isu seperti berikut;

- Perlindungan alam sekitar
- Pemulihan kepelbagaian biologi
- Pengwujudan peluang pekerjaan
- Penyediaan perumahan, sanitasi, dan pendidikan sokongan
- Pendekatan syarikat dalam perkembangan masyarakat
- Mengambil bahagian dalam membuat keputusan
- Isu-isu yang lain baik positif atau negatif yang anda fikir relevan kepada penilaian.

Sila hantar pandangan / komen anda kepada:

**Global Gateway Certifications Sdn Bhd**

**Pengurus Skim - MSPO,**  
**Global Gateway Certifications Sdn Bhd,**  
No.10, Jalan Rasmi 7,  
Taman Rasmi Jaya,  
68000 Ampang,  
Selangor Darul Ehsan,  
Malaysia.  
Tel: +603 4256 2689  
Fax: +603 4256 2687  
Email: admin@ggc.my

Maklumat terperinci anggota Juruaudit:

**Surenthiran Panneerselvam (Ketua Juruaudit)**

Kelulusan akademi Ijazah Sarjana dalam bidang minyak dan gas – [PgDip/MSc Oil and Gas Accounting] dari Universiti Abertay Dundee, Scotland, UK dan Ijazah Sarjana Muda dalam bidang perakaunan. Mempunyai pengalaman kerja dalam audit kewangan, audit dalaman dan audit kelestarian. Berpengalaman lebih dari 8 tahun dan berkelayakan dalam Penilaian Audit MSPO sejak tahun 2017. Dilatih sepenuhnya dalam bidang pengauditan berkaitan dengan skim pensijilan MSPO (Malaysian Sustainable Palm Oil), MSPO SCCS (MSPO – Supply Chain Certification), RSPO (Roundtable Sustainable Palm Oil), ISO9001: 2015 (Sistem Pengurusan Kualiti), ISO37001: 2016 (Sistem Pengurusan Anti Rasuah). Fasih dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris (bertulis dan bertutur). Ahli pasukan audit GGC MSPO.

**Tineshkumar Rajasagaran (Auditor)**

Juruaudit kelestarian graduan kelas pertama dalam Bioteknologi Industri yang mempunyai 6 tahun pengalaman dalam bidang audit industri pemakanan dan pertanian kelapa sawit. Berpengalaman baik dalam melakukan audit dalaman berkaitan dengan pensijilan kelestarian antarabangsa seperti RSPO, ISCC, MSPO dan SCCS. Terlibat dalam melakukan audit dalaman Sistem Pengurusan Kualiti dan audit Keselamatan Makanan di bawah ISO 22000. Bekerjasama rapat dengan Juruaudit GHG Jerman untuk memuktamadkan pengiraan GHG dan menentukan nilai pelepasan yang mematuhi pensijilan ISCC selain menyumbang dalam pelaporan pengiraan RSPO Palm GHG. Berpengetahuan baik dalam kelestarian alam sekitar sektor kelapa sawit. Berpengalaman dalam melakukan penilaian Nilai Pemuliharaan Tinggi (HCV) dalaman, penilaian Impak Alam Sekitar (EIA), Rancangan Pengurusan Sisa dan Pengurusan Air untuk mengenal pasti jurang dalam amalan kelestarian selain memberikan panduan perundingan untuk penambahbaikan dengan syarat RSPO (P&C), MSPO dan ISCC. Menghadiri pelbagai latihan berkaitan alam sekitar termasuk Nilai Pemuliharaan Tinggi untuk Pengeluar dan Latihan HCV-HCSA oleh Proforest, Kursus Kelestarian Alam Sekitar untuk Penanam oleh ISP Management (M) Sdn Bhd dan lain-lain. Ahli pasukan audit MSPO, GGC. Boleh bertutur dan memahami Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris.



Komen yang diterima dalam tempoh 30 hari daripada tarikh surat ini akan dipertimbangkan. Sila sertakan maklumat bertulis dalam format berikut untuk kami menghubungi anda (jika perlu) untuk mendapat penjelasan terperinci mengenai isu-isu yang dibangkitkan.

Nama : \_\_\_\_\_  
Alamat : \_\_\_\_\_  
E-mel : \_\_\_\_\_  
Nombor Telefon : \_\_\_\_\_  
Ringkasan Isu : \_\_\_\_\_

Jika komen anda ingin dirahsiakan, sila tanda perkataan "SULIT" di penjuru atas borang tersebut.

Sekian, terima kasih.

Yang benar,



**Muhd Jamalul Arif bin Hamid**  
Pengurus Skim - MSPO,  
Global Gateway Certifications Sdn Bhd